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Teren po dawnym stadionie XX-lecia wciąż czeka na 
rozpoczęcie prac budowlanych

..................................................................................

Na odpowiedź 
urzędników z Ko-
misji Europejskiej 
miasto czeka już 
ponad rok, dokład-
nie od jesieni 2010 
roku, kiedy po raz 
pierwszy złożono 
wniosek.
Komisja poprosiła o uzupełnie-
nie dokumentacji, co też mia-
sto uczyniło. Gliwiccy urzęd-
nicy liczyli, że budowa hali 
rozpocznie się jeszcze w 2011 
roku. Niestety, Bruksela znów 
miała kilka pytań, na które 
miasto musiało odpowiedzieć 
i złożyć kolejny, uzupełniony 
wniosek. Miastu nie pozostaje 
nic innego jak spokojnie cze-
kać na decyzję.

Chodzi bowiem o ponad 141 
mln zł unijnego dofinansowa-
nia.
- Urzędnicy z Komisji Europej-
skiej dopytują o różne szcze-
góły techniczne dotyczące 
budowy hali – tłumaczy Marek 
Jarzębowski. - Pytają również 
m.in. dlaczego chcemy obiekt 
wybudować tak tanio. Przecież 
podobne inwestycje realizowa-
ne w innych krajach były dużo 
droższe. To absurdalne – do-
daje Jarzębowski.

Rzecznik prezydenta nie kryje 
zniecierpliwienia, jakie wywo-

łuje w nim brukselska biuro-
kracja i ma nadzieję, że do 
połowy tego roku urzędnicy 
podejmą ostateczną decyzję 
w tej sprawie. - Na razie noża 
na gardle jeszcze nie mamy - 
tłumaczy.

Plan budowy 
hali zakłada po-
wstanie obiektu 
do końca 2014 
roku. Wyko-
nawca zadania, 
firma Polimex-
-Mostostal, ma 
na jej wzniesie-
nie 27 miesięcy 
od momentu 
podpisania 
umowy.
Podium powstanie na 9-hekta-
rowej działce w miejscu daw-
nego stadionu XX-lecia. Unijne 
wsparcie ma wynieść ponad 
141 mln zł, natomiast całość 
inwestycji to ok. 295 mln zł. W 
obiekcie mają znaleźć się dwie 
hale: większa, która pomieści 
15 tys. osób i mniejsza, tre-
ningowa na 3 tys. widzów.

Poza tym, w Podium znajdą 
się centrum fitness i odnowy 
biologicznej oraz lokale gastro-
nomiczne. Na zewnątrz wybu-
dowany zostanie wielopozio-
mowy garaż. 

Losy Podium ważą się w Brukseli
Europejska biurokracja jest przerażająca – mówi Marek 
Jarzębowski, rzecznik prezydenta. Słowa te padają w kon-
tekście planowanej budowy hali Podium, która nie może 
się rozpocząć bo urzędnicy z Brukseli wciąż oceniają pro-
jekt i... zadają coraz to nowe pytania.

Gliwicka hala ma 
być miejscem nie 
tylko koncertów czy 
imprez sportowych, 
ale także, dzięki 
częściowo składa-
nej widowni będzie 
można w niej orga-
nizować różnego 
rodzaju targi. 
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O ile w przypadku posła Gała-
żewskiego zmieniła się tylko 
lokalizacja biura, tak pani se-
nator po raz pierwszy otwiera 
siedzibę w Gliwicach. Przy-
pomnijmy bowiem, że do tej 
pory biuro senatorskie Marii 
Pańczyk-Pozdziej znajdowało 
się tylko w jej rodzinnych Tar-
nowskich Górach. 

- Po raz pierwszy senator z 
Platformy Obywatelskiej otwie-
ra swoje biuro w Gliwicach i 
jestem z tego dumna, z uwagi 
na to, że przestrzegano mnie 
w kampanii wyborczej, że je-
stem mało znana w tym mie-
ście i powiecie. Okazuje się, 
że to nieprawda, w niektórych 
gminach gliwickich moje po-

Poseł i wicemarszałek w jednym biurze
Poseł Platformy Obywatelskiej Andrzej  
Gałażewski i wicemarszałek Senatu, Maria 
Pańczyk-Pozdziej otworzyli w Gliwicach przy  
ul. Krupniczej biuro poselsko-senatorskie.

parcie przekroczyło 53 proc., 
a więc znacznie więcej niż w 
moich rodzinnych Tarnowskich 
Górach - mówi Maria Pańczyk-
-Pozdziej.

Poseł Gałażewski postano-
wił zmienić siedzibę swojego 
biura, które do tej pory znaj-
dowało się na Rynku z prostej 
przyczyny - nowy lokal jest 
dużo większy i tańszy. Współ-
dzieląc biuro z wicemarszałek 
Senatu, poseł spodziewa się 
jeszcze większej liczby intere-
santów. Są również inne ko-

rzyści, Maria Pańczyk-Pozdziej 
jest bowiem słynną Ślązaczką, 
co przyciągnie osoby zaintere-
sowane tematem Śląska. 

- Pani Senator wpro-
wadzi element regio-
nalizmu - tego jesz-
cze do tej pory nie 
było - mówi  
Andrzej Gałażewski.
W poniedziałek biuro czynne 
jest od godz. 15.00-20.00, 
wtedy też do godz. 18 intere-
santów przyjmuje poseł Gała-
żewski, natomiast od wtorku 
do czwartku biuro otwarte bę-
dzie od 10.00 do 15.00. 
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Poseł Andrzej 
Gałażewski
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